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Zapytanie 

w sprawie sposobu odbierania odpadów z ul. Półwiejskiej 

 

Szanowny Panie Prezydencie! Od pewnego czasu zaobserwować można niepokojącą 

praktykę odbierania odpadów z ulicy Półwiejskiej. Pojemniki na śmieci są wystawiane na 

ulicę już w przededniu odbioru odpadów w porze popołudniowej. Oznacza to, że przez bardzo 

długi czas stoją one w przestrzeni publicznej reprezentacyjnego ciągu pieszego miasta 

Poznania, szpecąc jego estetykę, a w bardziej upalne dni powodując także nieprzyjemne 

zjawiska węchowe. Sytuacja powtarza się 2-3 razy w tygodniu. Jednocześnie zarządcy 

nieruchomości utrzymują, iż nie mają nic wspólnego z tego rodzaju praktyką, wskazując jako 

odpowiedzialną firmę odbierającą odpady. 

W związku z tym chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Czy zmiana zasad odbioru odpadów z ul. Półwiejskiej wynika ze zmian w 

regulaminach utrzymania czystości ustanawianych przez miasto lub GOAP? 

2) Czy firma odbierająca odpady potwierdza, iż jest odpowiedzialna za zmianę praktyki 

dotyczącej wystawiania pojemników na ulicę? 

3) Czy miasto może podjąć działania na rzecz przywrócenia normalnego sposobu 

odbioru odpadów, tj. wynoszenia pojemników z posesji przez pracowników firmy 

odpadowej bezpośrednio przed ich załadowaniem na śmieciarkę? 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 

 

 

 

 


